

	列業的描述 of Residential F	Property		А					て て用面積) if the Saleal		ī呎) q. metre (sc	ą. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		В	27.017 (291) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	11.303 (122)	-	-	-	-	-
		С	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	13.560 (146)	-	-	-	-	-
		D	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.698 (115)	-	-	-	-	-
第3座 Tower 3	地下 G/F	Е	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.728 (115)	-	-	-	-	-
		F	26.292 (283) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.403 (112)	-	-	-	-	-
		G	40.513 (436) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	21.811 (235)	-	-	-	-	-
		Н	26.822 (289) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.073 (130)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物業 Description of F	美的描述 Residential F	Property		А					て用面積)平 n the Saleak		可呎) g. metre (sc	դ. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		J	26.503 (285) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.944 (139)	-	-	-	-	-
		K	28.026 (302) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.490 (134)	-	-	-	-	-
第3座	地下	L	19.651 (212) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	13.168 (142)	-	-	-	-	-
Tower 3	G/F	М	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.732 (137)	-	-	-	-	-
		N	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	9.354 (101)	-	-	-	-	-
		Р	19.911 (214) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.999 (86)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	列業的描述 of Residential F	Property		А					買用面積) if the Saleal		5呎) q. metre (sc	η. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	30.173 (325) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	29.017 (312) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座 Tower 3	1樓 1/F	D	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		E	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	28.292 (305) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	44.122 (475) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物 Description o	加業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А			頁目的面積(items (Not				可R) g. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		Н	28.822 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		J	28.503 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	29.885 (322) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座 Tower 3	1樓 1/F	L	29.853 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		М	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Р	21.912 (236) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	m業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	A					て用面積)平 the Saleak		方呎) q. metre (sc	. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	30.173 (325) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	29.017 (312) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座	2樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	D	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	Е	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	28.292 (305) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	44.122 (475) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: 1.500 (16)	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	28.822 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	m業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А			目的面積(items (Not				可呎) q. metre (sc	. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		J	28.503 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	29.885 (322) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	29.853 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3座	2樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	М	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Р	22.114 (238) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Q	29.097 (313) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		R	34.586 (372) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-		-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物美 Description of	業的描述 Residential f	Property		Д		其他指明項 er specified					可呎) q. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	27.940 (301) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	15.288 (165)	-	-	-	-	-
		В	26.792 (288) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	9.768 (105)	-	-	-	-	-
		С	26.595 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.693 (115)	-	-	-	-	-
第3A座 Tower 3A	地下 G/F	D	26.595 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	11.141 (120)	-	-	-	-	-
		E	26.792 (288) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	11.075 (119)	-	-	-	-	-
		F	19.173 (206) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	6.011 (65)	-	-	-	-	-
		G	29.748 (320) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	14.120 (152)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物 Description o	D業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А			目的面積(items (Not				5呎) q. metre (sc	η. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		Н	27.129 (292) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.484 (113)	-	-	-	-	-
		J	18.685 (201) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.276 (78)	-	-	-	-	-
		K	27.823 (299) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.657 (115)	-	-	-	-	-
第3A座 Tower 3A	地下 G/F	L	19.401 (209) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	6.375 (69)	-	-	-	-	-
		М	18.681 (201) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	6.397 (69)	-	-	-	-	-
		N	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.517 (81)	-	-	-	-	-
		Р	19.319 (208) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.380 (79)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.

	m業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	A					て用面積)平 the Saleak		方呎) q. metre (sc	. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	29.600 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	28.824 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	28.595 (308) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3A座	1樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	D	28.595 (308) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 3A	1/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	Е	28.824 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	21.153 (228) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	31.845 (343) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	29.103 (313) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	勿業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А			頁目的面積 (items (Not				可呎) q. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		J	20.685 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	29.650 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	1樓至3樓、	L	29.650 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第3A座 Tower 3A	5樓至12樓、 15樓至22樓 1/F-3/F, 5/F-12/F,	М	20.633 (222) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
	15/F-22/F	N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Р	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Q	21.611 (233) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物 Description of	業的描述 Residential F	Property		Д		其他指明項 er specified					可呎) q. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	27.940 (301) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	15.281 (164)	-	-	-	-	-
		В	26.802 (288) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	9.767 (105)	-	-	-	-	-
		С	26.595 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.698 (115)	-	-	-	-	-
第5座 Tower 5	地下 G/F	D	26.595 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	11.147 (120)	-	-	-	-	-
		E	26.792 (288) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.663 (115)	-	-	-	-	-
		F	19.138 (206) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	5.405 (58)	-	-	-	-	-
		G	30.457 (328) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.668 (136)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物 Description o	D業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А					買用面積) 平 n the Saleal		可R) g. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		Н	27.103 (292) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	9.702 (104)	-	-	-	-	-
		J	18.685 (201) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.105 (76)	-	-	-	-	-
		K	27.823 (299) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.518 (113)	-	-	-	-	-
第5座 Tower 5	地下 G/F	L	19.401 (209) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	5.623 (61)	-	-	-	-	-
		М	18.681 (201) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	5.630 (61)	-	-	-	-	-
		N	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.083 (76)	-	-	-	-	-
		Р	19.319 (208) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	7.465 (80)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	勿業的描述 of Residential F	Property		其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方明 Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq.							(sq. ft.)				
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard		
		А	29.600 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		В	28.824 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		С	28.595 (308) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
第5座	1樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	D	28.595 (308) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
Tower 5	1/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	Е	28.824 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		F	21.128 (227) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		G	32.544 (350) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		Н	29.129 (314) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-			-		

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	m業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А					て て用面積) 平 n the Saleak		方呎) sq. metre (sc	re (sq. ft.)			
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard		
		J	20.685 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		K	29.650 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
	1樓至3樓、	L	29.650 (319) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
第5座 Tower 5	5樓至12樓、 15樓至22樓 1/F-3/F, 5/F-12/F,	М	20.633 (222) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
	15/F-22/F	N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		Р	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		Q	21.611 (233) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物美 Description of	業的描述 Residential F	Property		其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.)									
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		В	27.017 (291) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	10.689 (115)	-	-	-	-	-
		С	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.777 (138)	-	-	-	-	-
		D	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	15.092 (162)	-	-	-	-	-
第5A座 Tower 5A	地下 G/F	Е	26.553 (286) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	19.863 (214)	-	-	-	-	-
		F	26.291 (283) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	19.779 (213)	-	-	-		-
		G	40.723 (438) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	33.619 (362)	-	-	-		-
		Н	26.822 (289) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	17.273 (186)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	刀業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А					て て用面積) 平 n the Saleak		ī呎) g. metre (sc	ı. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		J	26.503 (285) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	12.876 (139)	-	-	-	-	-
		К	28.026 (302) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	13.720 (148)	-	-	-	-	-
第5A座	地下	L	19.651 (212) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	6.481 (70)	-	-	-	-	-
Tower 5A	G/F	М	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	8.495 (91)	-	-	-	-	-
		N	18.728 (202) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	8.975 (97)	-	-	-	-	-
		Р	19.911 (214) 露台 Balcony: - 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	8.162 (88)	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



物 Description o	列業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	其他指明項目的面積 (不計算入實用面積) 平方米 (平方呎) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.							ı. ft.)		
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		А	30.173 (325) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	29.017 (312) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第5A座 Tower 5A	1樓 1/F	D	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Е	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	前庭 庭院
		F	28.291 (305) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	42.832 (461) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	n業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Д	其他指明項目的面積(不計算入實用面積)平方米(平方呎) Area of other specified items (Not included in the Saleable Area) sq. metre (sq. ft.)										
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard		
		Н	28.822 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		J	28.503 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		K	29.885 (322) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
第5A座 Tower 5A	1樓 1/F	L	29.853 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		М	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		
		Р	21.912 (236) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-		

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.

	勿業的描述 of Residential F	Property	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	Α			目的面積(items (Not					ı. ft.)	前庭 庭院
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	
		А	30.173 (325) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		В	29.017 (312) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		С	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	Metre (sq. ft.) 梯屋 前庭 庭院 Stairhood Terrace Yard	-
第5A座	2樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	D	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 5A	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	Е	28.553 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		F	28.291 (305) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		G	42.832 (461) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Н	28.822 (310) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

^{1.} 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。

^{2.} 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。

^{3.} 期數中的住宅物業不設陽台。

^{1.} The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.

^{2.} The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.

^{3.} There is no verandah in the residential properties in the Phase.



	勿業的描述 of Residential F	roperty	實用面積 (包括露台,工作平台及陽台(如有))平方米(平方呎)	А			目的面積(items (Not				可呎) q. metre (so	. ft.)	
大廈名稱 Block Name	樓層 Floor	單位 Flat	Saleable Area (including balcony, utility platform and verandah, if any) sq. metre (sq. ft.)	空調機房 Air-conditioning plant room	窗台 Bay window	閣樓 Cockloft	平台 Flat roof	花園 Garden	停車位 Parking space	天台 Roof	梯屋 Stairhood	前庭 Terrace	庭院 Yard
		J	28.503 (307) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		K	29.885 (322) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		L	29.853 (321) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
第5A座	2樓至3樓、 5樓至12樓、 15樓至22樓	М	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
Tower 5A	2/F-3/F, 5/F-12/F, 15/F-22/F	N	20.728 (223) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Р	22.114 (238) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		Q	29.097 (313) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-
		R	34.586 (372) 露台 Balcony: 2.000 (22) 工作平台 Utility Platform: -	-	-	-	-	-	-	-	-	-	-

- 1. 住宅物業的實用面積、以及露台、工作平台及陽台(如有)的樓面面積,是按照《一手住宅物業銷售條例》第8條計算得出的。其他指明項目的面積(不計算入實用面積),是按照《一手住宅物業銷售條例》附表2第2部計算得出的。
- 2. 上述所列之面積是以英制之平方呎列明,均以1平方米=10.764平方呎換算,並以四捨五入至整數平方呎,平方呎與平方米之數字可能有些微差異。
- 3. 期數中的住宅物業不設陽台。

- 1. The saleable area of the residential property and the floor area of balcony, utility platform and verandah (if any) are calculated in accordance with Section 8 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance; and the areas of the other specified items (not included in the saleable area) are calculated in accordance with Part 2 of Schedule 2 of the Residential Properties (First-hand Sales) Ordinance.
- 2. The areas as specified above in square feet are converted at a rate of 1 square metre = 10.764 square feet and rounded to the nearest whole square feet, which may be slightly different from that shown in square metre.
- 3. There is no verandah in the residential properties in the Phase.